
华泰财险附加普通合伙人扩展条款 
 

兹经双方了解并同意，本保险合同中被保险人定义增加如下内容： 

 
如果被保险机构为合伙企业，任何在过去、现在或将来被选任、聘任或指定为普

通合伙人的自然人，以及在过去、现在或将来根据被保险机构的合伙协议，被选

任或聘任在被保险机构中担任管理职务的自然人，或在任何法律管辖区内类似职

务的担任者，但仅限于该自然人执行其普通合伙人职务或管理职务的范围。 
 
其余条款维持不变。 
 

 

Insured Person Under Partnership 

 

It is agreed that Insured under Section 3, Definitions, is amended by adding the 

following: 

 

with respect to an Company that is a partnership, any natural person or entity which 

was, now is or shall become a duly elected, appointed or designated general partner of the 

Company, but only with respect to such natural person or entity acting it his or its 

fiduciary capacity as a general partner of such Company, and any natural person who 

was, now is or shall become duly elected or appointed to a management position with the 

Company in accordance with the Company’s partnership agreement, or the holder of 

an equivalent position in any jurisdiction. 

 

 

All other terms and conditions remain unchanged. 

 


